
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. május 16-án 

17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

  

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő   

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem voltak jelen: Dombi Norbert    képviselő 

   Pintér Csaba     képviselő 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

A jegyzőkönyvet Rózsás Tünde Tímea vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Van valakinek észrevétele a 

napirenddel kapcsolatban? Nincs. Sürgősséggel küldtük ki a „Hiánypótlás bölcsőde 

pályázathoz” tárgyú előterjesztést. Aki egyetért ennek napirendre vételével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen., egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés módosított napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen., egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) 2017. évi napközis tábor (110/2017.) 

2.) Kapubejárók helyreállítása  (111/2017.) 

3.) Pétfürdő, Liszt F. u. 42. IV/15. szám alatti önkormányzati tulajdonú lakásingatlan ügye 

(112/2017.)   

4.) Kérelem a Képviselő-testület munkatervében előírt beszámoló tárgyalásának átütemezésre 

(113/2017.) 
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5.) „A pétfürdői Horváth István Általános Iskola Berhidai u. 54. épületében konyha, 

vizesblokkok felújítása” – tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása. 

(114/2017.) 

6.) Hiánypótlás bölcsőde pályázathoz (115/2017.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

1.) 2017. évi napközis tábor (110/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? A napközis tábor a lenti iskolában lesz. 4 hétre tudjuk 

megszervezni, erről szól az előterjesztés. 

 

Farkas László bizottsági tag: A táborban dolgozó személyek milyen szerződéssel lesznek 

alkalmazva? 

 

Horváth Éva polgármester: Megbízási szerződéssel, de akinek van vállalkozói igazolványa, 

az vállalkozói szerződéssel. 1-2 ilyen szokott lenni. A tábor finanszírozásához szükséges összeg 

megvan a költségvetésben. Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, mely szerint 

2017. évében is lesz napközis tábor, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  197/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határozott, hogy a nyári napközis tábort 2017. évben is 

megszervezi. 

A nyári napközis tábor időpontja: 2017. július 3-tól 2017. július 

28-ig. 

A finanszírozás fedezetét a Képviselő-testület 2017. évi 

költségvetésének „Iskola működtetés” feladatán biztosította.  

Felkéri a polgármestert, hogy  

- a tábor szervezéséről, a szülők értesítéséről intézkedjen; 

- az étkezésről szóló megállapodást kösse meg. 

Határidő szülők értesítésére: május 30.  

                   megállapodás megkötésére: június 10.  

Felelős: Horváth Éva polgármester  

 

 

Horváth Éva polgármester: Jelzést kaptam a Nitrogénművektől, érdeklődtek, hogy a napközis 

táborba kik mehetnek. Felmerült az a probléma, akkor még úgy hallottam és remélem így van, 

1-2 dolgozó részéről, hogy nyáron nem tudja hova rakni a gyereket és mondjuk Zircről jár be. 

Én úgy gondoltam, hogy valóban 1-2 gyerekről van szó. A gyárban azonban ki van írva, hogy 

bárki hozhatja a napközis táborba a gyerekét. Amennyiben ez a létszám nagyon felmegy, akkor 

visszahozom a testület elé. Nem azért, hogy ne vegyük fel a gyerekeket, hanem, hogy akkor az 

étkezés azon részét, amit mi adunk hozzá, fizesse ki a Nitrogén, vagy a szülő. 1-2 gyerek 
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esetében elmegy, de 10-15 gyereknél nem mindegy, hogy az étkezés felét mi fizetjük. Ha ez 

problémaként merül fel, akkor vissza fogom hozni. 

 

 

 

 

2.) Kapubejárók helyreállítása (111/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: A jelenlévők már átbeszélték. Aki egyetért az előterjesztett 

határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  198/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Madách Imre utca. 3., 5., 7., 9., 11., az Akácfa utca 23., a Bánk 

bán utca 6., 8., 10. és a Tiborc utca 10/A szám ingatlanok 

kapubejáróinak helyreállítása érdekében 2.300 ezer forinttal 

megemeli az „Utak, hidak” szakfeladat dologi kiadásait az 

általános tartalékkeret terhére. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet 

módosításánál a határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

     Határidő: a) kivitelezésre: 2017. június 30. 

                       b) költségvetés módosításra: 2017. június havi ülés 

     Felelős: mindkét pontért : Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megígérem, hogy a Mikes Kelemen utca alsó szakaszát a 

bizottságnak felvezetem, hogy belefér-e a járda programba, hogyan oldjuk, meg.  

 

 

3.) Pétfürdő, Liszt F. u. 42. IV/15. szám alatti önkormányzati tulajdonú lakásingatlan 

ügye (112/2017.)   

 

Horváth Éva polgármester: Felmerült a múltkori testületi ülésen. Az akkor született 

196/2017. (IV.27.) számú határozatával akkor a testület döntött, hogy piaci alapon, 

bérlakásként kívánja hasznosítani. Ennek az előterjesztése van itt előttetek. Hozzászólás, 

vélemény? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A határozati javaslat utolsó mondatával kapcsolatban van fenntartásom. 

A legmagasabb bérleti díjat felajánló részére adja bérbe a Testület. Ez több veszélyt is rejt 

magában. Volt már rá példa, hogy 1-2 hónap után a nyakunkon maradt a lakás lelakva. 

Fogalmazzuk meg úgy, hogy lehetőség legyen egyéni elbírálásra. Megvizsgálhassa a Testület 

az ajánlattevőket. 
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Horváth Éva polgármester: Nekem is ez a gondom. Az egyik ügyintézőnk ugyanerre 

figyelmeztetett. Akkor vissza kell vonni a 196/2017.(IV.27.) számú határozatot, mert a piaci 

alap azt jelenti, hogy a legtöbbet ajánló kapja meg. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Vizsgálhatod a fizetőképességet. 

 

Horváth Éva polgármester: Belefér? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem kell visszavonni a korábbi határozatot. 

 

Láng Géza alpolgármester: Mondhatjuk, hogy mennyit kérünk és mi döntünk. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Meg kell mondani az induló árat. 

 

Láng Géza alpolgármester: Nem licit, hanem ennyi és döntünk, hogy kinek adjuk oda. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor nem induló bérleti ár és nem minimum, hanem fix bérleti 

díj. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha a Képviselő-testület egyéni mérlegelés alapján dönt, 

akkor meg kell határozni, hogy mit írjon a pályázatába. Akkor viszont meg kell fogalmazni, 

hogy meg tudjuk csinálni a pályázati kiírást. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem hiszem, hogy a jövedelem annyira játszik. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Úgy kell beírni, hogy a Képviselő-testület a pályázó jövedelmi 

viszonyainak és fizető képességének, valamint szociális helyzetének mérlegelése alapján fog 

dönteni. Ebben benne van minden. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A szociális helyzeten mit értesz? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Hány gyereke van? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A szociális helyzetet ne. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Családi helyzetére.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor az 1. és a 2. bekezdés rendben van. Nem induló, hanem 

bérleti díj, azt pedig majd megmondjátok, hogy mennyi legyen. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: 28.000.- Ft/hó plusz közös költség, plusz rezsi. 

 

Farkas László képviselő: A múltkor egy kisebb lakásnál 25.000.- Ft/hó volt. Én 30.000.- Ft/hó 

plusz közös költség, plusz rezsit javaslok. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát nem induló, hanem fix bérleti díj és nem minimum, hanem 

30 ezer forint/hó. 3 havi bérleit díj kauciót kérünk. Utolsó mondat: A lakást a Képviselő-testület 

egyedi elbírálás alapján adja bérbe, melynek során figyelembe veszi a pályázó fizetőképességét, 
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családi állapotát, családi viszonyait. Ezt majd a pályázati felhívásba kell beleírni. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  199/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 42. IV/15. szám alatti, két és fél 

szobás, összkomfortos önkormányzati tulajdonú lakást piaci 

alapon történő bérbeadás útján kívánja hasznosítani.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a lakást 3 éves időtartamra szóló 

bérbeadásra hirdesse meg a Várpalotainfóban, Pétfürdő 

Nagyközség honlapján, valamint a helyi televízió képújságjában.  

 

A bérleti díj összege: 30.000,- Ft/hó + közös költség + rezsi.  

 

A képviselő-testület 3 havi bérleti díjnak megfelelő kauciót ír elő.  

 

A lakást a Képviselő-testület egyedi elbírálás alapján adja bérbe, 

melynek során figyelembe veszi a pályázó fizetőképességét, 

élethelyzetét. 

 

Határidő: a hirdetmény megjelentetésére: 2017. május 20. 

                     ajánlatok beérkezésére: május 31. 16.00 óra 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Farkas László képviselő: Ha egyhavi bérleti díjjal tartozik, akkor automatikusan meg kell 

szüntetni a szerződést. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Minden szerződésben 2 havi van. 

 

 

4.) Kérelem a Képviselő-testület munkatervében előírt beszámoló tárgyalásának 

átütemezésre (113/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kéri, hogy májusi ülésről júniusra tegyük át a 

Polgármesteri Hivatal beszámolóját. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  200/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – a 

beszámolásra kötelezett jegyző kérelmére – a 13/2017.(I.26.) 

számú határozatával megállapított 2017. I. félévi munkatervében 

a 2017. május 25-ei ülésen tárgyalni tervezett beszámolók közül 

a Polgármesteri Hivatal 2016. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló tárgyalásának időpontját a 2017. június 29-ei ülésére 

módosítja. 

 

 

5.) „A pétfürdői Horváth István Általános Iskola Berhidai u. 54. épületében konyha, 

vizesblokkok felújítása” – tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása.  

(114/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Törvényhelyre rossz volt a hivatkozás, azért kellett új határozati 

javaslatot írni, de ugyanarról szól. Ha nem lett volna érvénytelen a pályázat, akkor is a Polip 

nyerte volna meg pontozás alapján. 

 

Farkas László képviselő: Van egy kiegészítő tájékoztatás, amiben az szerepel, hogy 

különböző kérdések merültek fel. A kérdések döntő többsége arról szól, hogy mennyi minden 

kimaradt. Hogy lehet ez? 

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy soknak tűnik, de a tervdokumentáció több részből 

állt össze. Amikor a tervező itt volt, akkor is tudtuk. Van egy konyha-étkező, vannak a 

vizesblokkok és van egy olyan, ami a statikai helyreállítás utáni helyreállítási munkákat 

tartalmazza. Több költségvetési csoport volt. Ezen kívül volt a gépészeti és a villamos, ráadásul 

a villamosnak még egy alrésze. Több összesítőből álló költségvetés csomag volt. Ha a 

válaszokat megnézed, amire rákérdezett megvan, csak nem ott kérdezte, ahol lennie kell, hanem 

a másik költségvetési csoportban. Bonyolult volt a terv, szakmánként is szét kellett szedni, meg 

majdani aktiválás szerint is. Nem volt annyira egyszerű. 

 

Farkas László képviselő: Többsége olyan volt, hogy igen befogadjuk, módosítjuk. Következő 

kérdésem, hogy van a szerződésben, ami mellékelve van, a 3.1 pont. Ott kimaradt a testületi 

döntés ellenére meghatározott szerződés szövegezéséhez képest a minőség szó. Úgy szól a 

testületi határozat, hogy a felújítási munkákat az előírt mennyiségben köteles elvégezni, a 

minőség kimaradt. 12. számú melléklet, 3.1 pont. Az eredetiben az szerepel, hogy az előírt 

minőségben köteles elvégezni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, bocsánat. Rendben. 

 

Farkas László képviselő: Hogy hogy pont az maradt ki?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Általában a gépen vannak, és az előzőt veszik át. Valószínű  

kimaradt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Valószínű, hogy volt egy szó még ott, mert így értelmetlen. 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Vagy véletlen volt, vagy nem tudom, ez nem érdemi, hanem 

gépelési hiba. Köszönjük az észrevételt. 

 

Farkas László képviselő: Csak egy megjegyzés. Beleírta a bíráló bizottság, hogy nem kellett 

az árat indokoltatni, mert 20% eltérés nem történt. Valóban csak 19,46 % volt, 54 millió forint. 

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést, a 46 millió az előzetesen bekért, indikatív ajánlat. A 

költségvetésben 85 millió van beállítva. Be kell kérni indikatív ajánlatokat, amiknek ez lett az 

eredménye. A tervezőit nem fogadják el, az alapján jött ki 85 millió. 

 

Farkas László képviselő: Csak egy megjegyzés volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Mégsem a tervezői költségvetés. Bekértük, ezt kell 

felhasználnunk. 

 

Farkas László képviselő: Bekérni azt kérek be, amit akarok. 

 

Horváth Éva polgármester: Én szívem szerint a tervezői költségvetés végösszegét írnám be a 

kiírásba. Nehogy már azt mond, hogy az indikatív ajánlatokat befolyásoljuk. Aki a javított 1. 

számú határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  201/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslata alapján megállapítja, 

hogy „A pétfürdői Horváth István Általános Iskola (8105 

Pétfürdő, Berhidai u. 54.) épületében konyha, vizesblokkok 

felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárásra benyújtott ajánlatok 

közül a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(Kbt.) 73. § (1) bekezdés e) pontja szerint a Maler-Team Kft 

(8100 Várpalota, Felsőinkám u. 10.) ajánlata érvénytelen. 

I n d o k o l á s 

 

A „A pétfürdői Horváth István Általános Iskola (8105 Pétfürdő, 

Berhidai u. 54.) épületében konyha, vizesblokkok felújítása” 

kivitelezése érdekében a 142/2017. (III.30.) számú határozatával 

a Képviselő-testület elfogadta a „A pétfürdői Horváth István 

Általános Iskola (8105 Pétfürdő, Berhidai u. 54.) épületében 

konyha, vizesblokkok felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárás 

ajánlati felhívását és a közbeszerzés megindítását. 

 

Maler-Team Kft. ajánlatkérő összefoglaló tájékoztatója 

közzétételére jelezte részvételi szándékát, az ajánlati felhívás és 

dokumentáció kézhezvétele után a 2017. április 27-i ajánlattételi 

határidőig ajánlatot nyújtott be tárgyi munkára. 
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A Bírálóbizottság 2017. május 3-i ülésén megállapította, hogy 

ajánlattevő esetében számítási hibák javítása szükséges.  

A Kbt 71.§ (11) bekezdése értelmében „Ha az ajánlatkérő az 

ajánlatban az értékelésre kiható számítási hibát észlel, annak 

javítását az ajánlatkérő végzi el úgy, hogy a közbeszerzés tárgya 

elemeinek tételesen meghatározott értékeit (az alapadatokat) 

alapul véve számítja ki az összesített ellenértéket vagy más - az 

ajánlatban megtalálható számításon alapuló – adatot.”  

Fentieknek megfelelően a  Bírálóbizottság a számítási hibák 

javítását elvégezte. Ugyanakkor a Bírálóbizottság megállapította, 

hogy a Maler-Team Kft. ajánlata nem értékelhető, mivel az 

ajánlatában lévő költségvetésekben olyan tételek szerepelnek, 

amelyekhez nem rendelt árat (díj és anyag), azaz megajánlása „0” 

az alapadatok tekintetében.  

A Kbt 71.§ (8 ) bekezdés b) pontja értelmében hiánypótlás 

keretében csak „olyan nem jelentős, egyedi részletkérdésre 

vonatkozó hiba javítható vagy hiány pótolható, amelynek 

változása a teljes ajánlati árat és az ajánlattevők között az 

értékeléskor kialakuló sorrendet nem befolyásolja.” 

A Bírálóbizottság döntése során figyelemmel volt a 

Közbeszerzési Döntőbizottság gyakorlatára, mely alapján, ha 

valamely ajánlattevő nem teszi meg az ajánlatát a teljes beszerzési 

tárgyra, a teljes műszaki tartalomra, a hiánypótlási szabályok 

szerint nem áll fenn jogszerű lehetőség az ajánlat ezen hibáinak 

korrigálására. A „0”-val történő megajánlás mellet nincs valós 

ajánlattétel, ez nem minősül tényleges, valós ár megajánlásának 

(D.432/16/2012). A költségeket az ajánlattevőnek ott kell 

feltűntetnie, ahol az valójában felmerül. 

 

A Kbt 73.§ (1) bekezdés e) pontja értelmében „Az ajánlat vagy a 

részvételi jelentkezés érvénytelen ha egyéb módon nem felel meg 

az ajánlati, ajánlattételi vagy részvételi felhívásban és a 

közbeszerzési dokumentumokban, valamint a jogszabályokban 

meghatározott feltételeknek, ide nem értve a részvételi jelentkezés 

és az ajánlat ajánlatkérő által előírt formai követelményeit” 

 

Mivel Ajánlatkérő alapadatokat nem pótólhat, ezért a Maler-

Team Kft. ajánlatának érvénytelenségét a Kbt 73. § (1) bekezdés 

e) pontja alapján meg kellett állapítani. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy e döntésről a 

pályázót értesítse. 

 

Határidő az ajánlattevő értesítésére: 2017. május 16. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Farkas László képviselő: Azért tartózkodok, mert nem egy nappal előbb kellene megkapni az 

anyagot. 
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Horváth Éva polgármester: Azért hoztam be, mert most sikerül összehozni. Pénteken jöttek 

be az utolsó hiánypótlások . 

 

Farkas László képviselő: Kérem a pályázati anyagok másolatát. 

 

Horváth Éva polgármester: Bejössz és megnézed. 

 

Farkas László képviselő: Én kérem másolva is, papíron. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslattal egyetért, 

miszerint a nyertes ajánlat a Polip 2001 Kft, az 5 %-os tartalékkeretet is tartalmazó 

ellenszolgáltatás bruttó összege: 73.590.273.-Ft, kérem, szavazzon!  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Névszerinti szavazás szükséges, olvasnám a neveket. 

 

Farkas László képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Láng Géza alpolgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Tartózkodom. 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  202/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közbeszerzési Bírálóbizottság javaslata alapján „A pétfürdői 

Horváth István Általános Iskola (8105 Pétfürdő, Berhidai u. 

54.) épületében konyha, vizesblokkok felújítása” tárgyú 

közbeszerzési eljárás eredményét az alábbiak szerint állapítja 

meg: 

       Nyertes ajánlattevő:  

Polip 2001 Kft. 

8100 Várpalota, Szent Imre u. 11. tetőtér 3. 

Az 5 %-os tartalékkeretet is tartalmazó ellenszolgáltatás bruttó 

összege: 73.590.273,-Ft. 

Kiválasztás indoka: a Kbt. 76. § (2) bekezdés c) pontja alapján a 

legjobb ár-érték arány.   

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

közbeszerzési eljárás nyertesével, a Polip 2001 Kft -vel a 

szerződést az e határozat szerinti vállalkozási díjjal, az ajánlatban, 
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a szerződéstervezetben és az érvényes jogszabályi előírásokban 

foglaltaknak megfelelően megkösse. 

 

Határidő a szerződéskötés tervezett időpontja: 2017. május 29. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Mondd meg, miért tartózkodtál? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A kiíráskor is   kijelentettem, hogy ezzel a kivitelezővel, aki az utóbbi 

időben mindent megnyert, az ő munkájával kapcsolatban kifogásaim vannak. Lásd 

Polgármesteri Hivatal, kamerarendszer. Ezért.  

 

Horváth Éva polgármester: Több pályázó nem volt. Akkor inkább ne legyen semmi, ne 

valósítsuk meg, mert nem tetszik a kivitelező? Én nem értem a logikát. Meghirdettünk egy nagy 

beruházást, amit meg akarunk csinálni, meg kell csinálni az idén. Van két pályázó. Az egyik 

elköveti azt a hibát, hogy a költségvetés kiírásnak felét nem tölti ki. Beírja az anyagot, a díjat 

és nem adja be összesítésként kiszorozva.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ami csak javítás, azt ki lehet javítani, de amit nem áraz be, 

de munkát kell csinálni, költsége van, oda is nullát ír. Azt nem lehet javítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel szúrta el. Egyébként a pontozás alapján, ha tökéletes lett 

volna az ajánlata, akkor is a Polip nyeri, mert a másik két feltételből az egyikben a Polip jóval 

jobb ajánlatot adott. 

 

Farkas László bizottsági tag: Csak tájékoztatásképpen. Tegnap tudtam meg, hogy csak egy 

érvényes pályázó van. Azért nem pályáztak többen, mert tisztességes munkát ilyen rövid idő 

alatt nem lehet megcsinálni. 

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly is meg lehetett csinálni. 

 

Farkas László bizottsági tag: Tavaly ilyen nagy volumenű nem volt. 

 

Horváth Éva polgármester: A kisiskolában csináltuk ugyanezt. Amit ez a munka fedez az 

nem több, mint amit tavaly a kisiskolában csináltunk. Amivel több, azt korában elkezdtük 

tavaly. 

 

6.) Hiánypótlás bölcsőde pályázathoz (115/2017.) 

 

Horváth Éva polgármester: Sürgősséggel terjesztettük be. Beadtuk a pályázatot, be is 

fogadták. Péntek délután megkaptuk a hiánypótlásra a felkérést. Egyes részét kijavítottuk, de 

felhívták a figyelmünket arra, hogy bizonyos költségek, amiket ők támogatnak, nem 

haladhatják meg a kivitelezési költség 5 %. Át kellet variálni, mert nekünk kicsit több lett. Ki 

kellett vennünk az összköltségből ezeket a járulékos részeket és csak arra kérni támogatást, a 

többit az önrészbe berakni. Az összesen maradt, de a felvállalt önrész és a támogatásra kért 

összeg módosul. Ezt a holnap reggel folyamán vissza kell küldeni, ezzel a határozattal együtt a 

pályázat kiírónak és a hiánypótlást teljesítettük. Aki az előterjesztett határozati javaslattal 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

  203/2017.(V.17) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

    

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete - 

az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására benyújtott Bölcsőde energetikai felújítása tárgyú 

pályázattal kapcsolatos VESZ-ÁHI/382-284/2017. számú, 2017. 

május 12-én érkezett hiánypótlási felszólításra - a 

188/2017.(IV.27.) számú képviselő-testületi határozatát a 

megvalósítás költségei részletezése tekintetében az alábbiak 

szerint módosítja: 

[A megvalósítás költsége: bruttó 31.159.069.- Ft] 

Igényelt támogatás: 15.058.349.- Ft 

Önrész: 16.100.720.- Ft, melyet sz Önkormányzat 2018. évi 

költségvetésében biztosít. 

A határozat szövege egyebekben változatlan. 

 

Felkéri a Polgármestert a hiánypótlás beadására 

 

Határidő a hiánypótlás benyújtására: 2017. május 17. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.30 órakor a Polgármester asszony megköszönte a részvételt és bezárta a rendkívüli 

testületi ülést. 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

Horváth Éva       Szabóné Czifra Melinda 

polgármester        jegyző 


